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FBI TAKE NOTE. These bulletins are being sent out Daily because ‘truthers' and victims
of Patton West are being targeted DAILY.

ictims and witnesses of serious crimes are being
argeted with illness, injury and murder. The whistleblower has survived two murder attempts.
Cult members Lisa Swidler, Joseph Costantino and at least two others did not survive.

How about allocating some resources to investigate these claims?

Rishi Devra - 17 Examples of 'World Service' [Lies, Theft,
Fraud, Extortion
& Multiple Murders] from Depraved Career Criminal
Devra Patton West.

YOU KNOQW SHE IS LYING..

.. a . ¥
Narglss]st “WHEN HER LIPS.:

ARE MOVING!

(n). a more polite term
for a self-serving,
manipulative, evil
asshole with no soul.

Look at the Mountain of Evidence.

Let us start with the mass of lies this mentally disturbed / evil person has used
against
her victims, the police and the law courts and work our way up to several suspected
murders.

However before we do let us give links to the four statements Patton West made while being recorded with a digital tape
recorder. Patton West had no idea she was being recorded so for once in her life she was telling the truth believing no one would
ever hear what she was saying. So follow the links to hear her say these statements in her own voice.

"You are fu*king over a Spiritual Teacher for Christ's sake!" We don't think so!

"Yes | disnose of peonle like Kleenex" True!

"Are you a good listener?” She never lets anyone else speak. All anyone can do is listen!

"Yes my Agreements are Worthless" Proved to be true over and over again!

We'll add a bonus recording as this one plays into her many lies. "It does not matter what is actually True." (If she can
persuade the public, police and law courts that her lies are their truth!)
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Let us now expose a multitude of lies
spewed by this demon infested psychopath....

01. Huge Lie - Enlightened Householding.

On Patton West's website she had a posting entitled 'Enlightened Householding' this was recently changed to 'Modern
Enlightenment. A pack of lies as can be seen when ones gets a glimpse of the reality of her sordid private home life. The
following are excerpts from testimony given in court. You can review the entire testimony by going here to the court transcripts
(1) (2) & (3) or go here for our in depth analysis.

This is about Violence between Mother and Son (the son having a criminal record for forgery, substance abuse and traffic
violations.) The apple does not fall far from the tree!

15
16
17
18
19
20
21
22
23
24

25

Q. Um, have you ever seen her act in violence
towards Chris?

A. Yes, they have gotten into it sevezxal
counters, um, she licked him from his chin to his
forehead and that’s when he slammed her into the wall --

Q. And when he’'s --

A. -- by her throat. And our children were

there witnessing it, and running through the house

screaming and crying -- Sandra was while I had Sasha in
my arms.
Q. Okay. So she scratched him across his face?

A. First she licked him from the chin up and
then Chris had pushed her inte the wall, told her to

knock it off, you’ll never do that to me again. And

that’s when she went like this (indicating) =- he
couldn’t go to his doctor’s appointments because of the
way his face looked.

Q. Qkay. And he held her by her throat?

A. Up against the wall, yes.

And this about Marijuana, Cocaine and Alcohol..

15
- 16
17
o 18
19
s 20
21
- 22
23
- 24

- 25

Q. Um, what has been the nature of his drug use,
if any, s=ince Sasha was born?

A. Marijuana and during the wedding cocaina.

Q. Um, when was Sasha born?

A. August 8%, 2006 -- or August 24", I'm sorry,
8/24/06 -- that’s -- I got the B.

Q. Um, and when were you married?

A. Uh, 2006 of -- July 2™.

0. Okay. BAnd, um, did your husband consume any

drugs during that marriage ceremony?

A, Yes.

Q. What drugs were being used there?

A, Marijuana and cocaine and alcchol.
i Q. And you actuélly obsexrved that?

A. Yas.,
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And this about Pornography Etc. (Only brought up because Patton West deems to lecture the public about 'Enlightened
Householding / Modern Enlightenment.)

{

1 A. I think that the computer pornogra --
2 pornography deal is just absolutely disgusting and I
= 3 don’t think that -- when he drinks he thinks with the
4 same mind, he’ll just go do it and in the fact that it
o 5 is an open room, anybody can walk through the liwving

6 room and there he is, is not a safe place. That thing
e 7 should be in a room if you're going to do something

8 like that, period,

& 9 Q. And what --

- 10 B So the children =--

- il Q. -- something like what?

= 12 A. Something like what?

: 13 Q. Yeah, like what -- what's he doing?

= 14 A. Jacking off in front of the computer and

: 15 while we're outside on the deck or down in the yard and
= 16 it -- on one occasion it did happen and it was —- due
- 17 to a friend of mine, so I can’'t have friends at my

= 18 house due to the fact of him being so sexual.

19 Q. Okay.

- 20 A, With them or with himself or with myself.

The above is the tip of the iceberg when it comes to depravity mentioned in court. Only someone mentally ill or incredibly evil
with their record of depravity would consider 'lecturing' the public on 'Enlightened Householding!'

LIEST/ALL LIES!! m LIEST7ALL LIES!!

LIESI/ALL LIESY!

02. Huge Lie - The Extortion of Dr. Pat Cole's Entire Net Worth.

Patton West's charity was struck off the Montana charity register for fraud in January 2004. Additionally Patton West was the
subject of legal action which resulted in her having to sell her 'visible' assets at a Sheriff's Sale to force her to pay past victims of
crime $2,000,000 in court fines and interest. This meant her giving up her Victor MT compound with the result that she moved
100 miles north to Lakeside MT which she told the members of her cult was Shamballa. In an email sent to the entire cult entitled
'Financial Withhold' Patton West announced that she could opnly take 12 disciples to 'shamballa’ and only those willing to commit
66% of their net worth to Patton West lifestyle costs. We believe that Dr. Cole MD followed Patton West to Montana in 1995 when
Patton West was chased out of New Mexico by one gun weilding victim who understood the police could not help him. So Cole
decided to be one of the 12 disciples that agreed to commit two thirds of their net worth to the fake guru. Unfortunately for Cole
Patton West got tired of waiting for Cole to hand over her wealth so to help matters proceed she, Patton West, launched a
campaign of overt and covert violence against Cole which culminated in a vicious assault that the police were called to. The
Whitefish Pilot newspaper covered the assault in detail. Long story short Patton West repeatedly hit Cole over the head with the
heel of her shoe until blood ran down from Cole's scalp onto her blouse. Here is an excerpt from that article...

A temporary restraining order against West, who calls herself Surya Ma, was issued by Judge David Ortley last October after Dr. Patricia Cole, of
Whitefish, requested protection. "She has told me that she has the 'spiritual’ power and authority to 'talce me out, to be composted,’ Cole wrote in the
temporary restraining order statement. Cole claims West threw a lamp at her and hit her with a briefcase, cell phone and her hand. "She took off her
shoe and hit me on th top of my head, causing my scalp to bleed onto my face, neck and clothes,’ Cole's statement reads."She threatened to killme with a
gun to my head, 'blowing my brains out, and advised me to conunit suicide by slitting my wrists, after I'd talcen out an insurance policy onmyself.’

Photos talcen after the alleged beating were submitted to the sheriffs office.
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The assault on Cole caused such a lot of trauma amongst employees and cult members that Patton West was forced to do
damage limitation. Her attempts at damage limitation was restricted to Patton West pretending to receive a message from a
long dead Ascenderd Master by the name of El Morya. Of course this was just anotherr lie, another deceit another subterfuge. It
was no surprise that the missive Patton West pretended to channel from her non-existent source absolved Patton West of asl|
blame and sought to paint Cole as a WWII Nazi and that the beating she received from Patton West was well deserved and part of
herr karma! What is even a bigger surprise is that many in the cult bnelieved these lies. Here is a link to the missive that Patton
West claims to have received from El Morya. The missive is entitled 'The Law of Severity on the Path to Purification.’

The Law of Severity on the Path of Purification

Response to the Call of Master Surya Devi for Review

April 17, 2006 From Master El Morya of the Shamballa Counsels

So to be clear in the above missive Patton West admits the beating of Cole and admits the beating was severe. Immediately after
the whistleblower posted a copy of her admission of guilt on his website Patton West got stooge Reynolds to claim copyright over
the document in an attempt to have it removed from public access. Here is a link to the copyright claim of Patton West admitting
she assaulted Cole. The denials began after the Whitefish Pilot & Bigfork Eagle newspapers reported the assault in 2007 and her

guilty verdict in 2008.

Spiritual guru pleads guilty in assault

A Lakeside woman who a six-month deferred jail term  from March 11 after she failed

claims to espouse time- and fined $500
o ! to show up fi
less spiritual truths pleaded Dr. Patricia Cole of trial cmr“l’m“ .i:l ;;:thnndh ons
no :jomest to one count of Whitefish alleged West in County Justice Court. She
misdemeanor assault late 2006 hit her with a shoe and i ; ucatan
:{.onQay m an Ith-hour plea  shoved her £ pﬁgﬁgn:tfxuim
ﬁam. ] Justice of the Peace David  on Mayan prophecies -
i er tria _had been sched- Ortley issued a restraining West's trial origin.l-ll was
- tol begin Tuesday at order against West, a self- scheduled for April 200)';
: am. in Flathead County styled religious master who Prosecutors said th .
ns:;:: rC:nu::m i Bac]h harszeif Surya Ma, in offered West the sa.m::lu
tober 2006, deal she accepted

Devra West was sentenced to West's trial was postponed  about a year and ahl;[:;:‘d::o

The first public denial occurred in court on July 12 2007. While acting as a lying witness for her son she was asked if she had
assaulted Dr. Pat Cole MD. The Master Liar of course answered No, no way, no how even though her admission of guilt was
posted on-line for all to see. This counts as perjury but as Montana is still the 'wild west' perjury is not prosecuted. Which is one
reason why Patton West operates only in western states. Law enforcement is ineffectual for the most part.

15 Q. And you assaulted that person?
16 A, Absolutely not. No way, no how -- absolutely
17 not.

Go to Page 29 of the Court Transcript to read her lies and denials. The next denial was posted on Patton West's website after she
was found guilty in 2008. Here is her statement and of course it is a pack of lies.

Court Rules to Dismiss Bogus Assault Case:

All allegations have been expunged from court records. Irregularities perpetrated by
Cole to court officials, more than indicated Cole’s direct involvement in the
conspiracy to entrap and discredit Dr. West. The allegations were dismissed as

implausible.

TRUTH: Cole’s misguided attempt to entrap Dr. West was a ploy motivated by
Cole’s need to cover-up her own in-depth financial fraud, as well as to hide her
medical malpractice issues that had been divulged to Dr. West. Cole, a medical
doctor, resented Dr. West's refused to allow her to attend a healing training
program, due to Cole's lack of morality and professional integrity.

Like the pathological liar Patton West is she states that the 'Court Rules to 'Dismiss' the Bogus Assault Case. She goes on to say
that all allegations have been expunged from the court records. The reality is that the case was never dismissed. However
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because the 'liars for hire' members of her cult all posted statements of denila Patton West got away with ‘Misdemeanor Assault.
Knowing that misdemeanors are removed from the court records after a short period Patton West declares that the case was
dismissed and expunged from the records. Two images above is a copy of the newspaper article convicting her of assault and
here is a link to the scanned copy of the charge sheet, conviction etc. The scan is not very clear but readable. Then there are the
multitude of denials from members of her cult who have been brainwashed and conditioned to follow her instructions however

illegal and immoral they might be.

Below are ten thumb nails of ‘statements of denial’ posted on Devra Patton West's website which denied the assault, blamed the
victim for the assault and vilified the press for telling the truth about the assault. Geoffrey Reynolds wrote and published four of
those statements!

e e e Dl e

o 2] o o o

Eiq':__ e N N S ] W_.__

;

o 0 o o 10

Above ten statements of denial all, as if by magic appearing on West’s website on the same day. These statements in response
to the two newspaper articles printed in the Whitefish Pilot & Bigfork Eagle newspapers in 2007.

You can read these statements in full by following the links below. These statements may well have been written by Patton West
but attributed to the members of her cult. They all seem to have one author. No one would have the nerve to complain lest they
too become targets.

1. Geoffrey Reynolds 1 2. Geoffrey Reynolds 2 3. Geoffrey Reynolds 3 4. Reynolds & Williams
5. Julio Williams 1 6. Jack West 7. Bret Jahola 8. Dani Osborne
9. Devra West 1 10. Devra West 2

LIEST7ALL LIES!!

LIESI/ALL LIES!! i LIESI/ALL LIES!!

One should ask the question why would employees like Geoffrey Reynolds CPA, Bret Jahoula and Dani Osborne be called as
witnesses to their employer's assault? Mere employees do not, involve themselves in their employer's court cases. However as
members of Patton West's cult like Jack West and Julio Williams they are all on call to lie for her as commanded.

03. John Watson Wins his Fraud Lawsuit Against Patton West. In 2008 fraud victim turned whistleblower John
Watson won his fraud lawsuit against Patton West. Here is a link to the Judgment and here is a link to Award granted by the
court. And here is a link to the news article published by the Ravalli Republic about Watson's win in court. Below here is a short
excerpt from that news article..

e
ravallirepublic com

Business partner of Victor Guru Wins lawsuit
by JOHN CRAMER - Ravalli Republic
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The former business partner of a self-styled spiritual guru in Victor was awarded nearly $800,000 on Thursday in a civil case in
Ravalli District Court. Judge Jeff Langton awarded John Watson $730,000 in compensatory damages and about $46,000 in
attorney fees and costs, but denied his request for $300,000 in punitive damages.

Watson, a British native who now lives in Canada, sued Devra Patton West in 2003 for breach of contract, fraud and unjust
enrichment. The case was heard in Ravalli County because West's home and business operations - the Divine Unity Foundation
and the Sacred Archives Institute - were in Victor, where Watson also lived. Langton entered a default judgment against West,
who calls herself Surya Ma, on July 16 after she failed to show up for a number of court hearings and to respond to court
deadlines. West did not attend Thursday's hearing. Her business manager, Geoff Reynolds, attended but declined to comment
and said West would not comment....

Shortly after the above newspaper article was published Patton West did just as she did with Dr. Pat Cole's verdict against her
(see above). Basically denying the court's verdict and saying that the verdict stemmed from a 'technical error! Here is her
statement..

Millennia Mind Dispute with John Watson:

Devra Surya Ma’s legal team has filed for an appeal for the sanction ruling stemming
from a technical error and timing matter. Additionally, contrary to Watson’s claims
of a "Big Win", lawsuits have been filed against John Watson for his many threats
and criminal acts against Dr. West and her family members and will be diligently
pursued by Dr. West's legal team.

TRUTH: No business contract between Dr. West and John Watson has ever existed.

i i i . Any
and all business proposals made by Watson were declined. Dr. West has no
intentions of enabling an extortion scam, therefore no settlement of any kind will be
entertained.

The lies are so blatant. It is though Patton West knows that she is not going to be charged with perjury or contempt of court in
Montana. Like all psychopaths Patton West, who tried to murder Watson in August 2007, projects her own crimes on to her
victims. In Watson's case Patton West accuse him of threats against her and her family. In reality since December 2006 patton
West has been using her occult (hidden) weapon to attempt to intimidate Watson into dropping his lawsuit against Patton West.
Patton West goes on to lie about their business relationship stating that, and | quote, "No business contract between West and
Watson ever existed. If this was the case (which it was not) then why did Patton West send this email to her lawyer Tabarachi
asking him to untie their business relationship? If there was no business arrangements between West & Watson then why would
they both sign this promissory note guranteeing payment to the the Cactus Design Agency? And if Watson was not in a business
arrangement with Patton West why did they both have business cards made for Millennia Mind?

MIND John Watson MIND Dievea Wt

Finaneial [¥erctor Fonder & Ditontry Comsilian

The final nail in the coffin if another is needed comes from Patton West's 5 year personal secretary Barbara Costantino who gave
a statement which made it clear that everytime Patton West screws someone over she invents a fake reason as to why they left.
Here is a short excerpt from her statement...

I also confirm that Mr. Watson was regarded by Ms. West in a very favorable light right up until he
left and that Mr. Watson was not asked to leave, Mr. Watson walked out on Ms. West because, in his
own words, he felt that she “lacked integrity.’

| can confirm also that, after Mr. Watson's departure, Ms. West began to lie about the circumstances
of his departure and the nature of his employment.

These facts can be corroborated by other employees of the Circle of Divine Unity Foundation.
including Ms. Tanya Hurley, Ms. Kellie Jackson. and Ms. Anne Stout, the office manager.

An ordinary person, let alone the police or law courts, cannot understand just how big a liar Patton West really is. They all give
people the benefit of the doubt until they are caught out in their lies. There are so many lies from Patton West and they are so
huge as to boggle the mind of ordinary folk.
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The Rishigs LFegal Victory!

Women Againstﬁ'nternet Crime

-

In brief fraud victim turned whistleblower successfully sues Patton West for fraud and was awarded $740,000 in costs and
damages. While appearing in court in 2010 for Patton West's appeal she and Geoffrey Reynolds (a senior member of her cult /
criminal racketeering gang) serve Watson with two defamation lawsuits. The tgruth is an absolute defense against defamation
but only if you can afford to defend against others lies in court. Watson had moved abroad in 2005 and after defending his fraud
lawsuit at great expense over a 5 year period he could not afford to travel to and from the USA to defend against Patton West and
Reynolds' lies. By the way Reynolds was a total stranger to Watson who had only joined Patton West's employ in September
2006. And yet Patton West & Reynolds were convinced Watson could not afford to travel to the USA to oppose their lies so
Reynolds perjured himself. He did so by copying Patton West's submission to court in effect stating that he too was defamed
between 2002 & 2006 by Watson. Even though his own website showed he worked in Calfornia until September 2006! Long story
short this is what criminals do if they cannot silence you with threats or murder they 'buy' the result they want by outspending
their victims in court.

LIEST/ALL LIES!! 8 LIEST/ALL LIES!! [ LIESIZALL LIES!!

Here is a link to our long and detailed analysis of Patton West's claims. Here is a link to a recent bulletin about her non-existent
‘win in court. Here is a link to the Ravalli Republic's article on Watson's win in court. However the the publishers of the 'The Rishi
Devra West Investigation' web site put it very succinctly...
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The Rishi Devra West Investigation
March 30, 2023 - &

Devra West tries to paint herself as a victim with her fake cyber victory
website. The truth is John Watson won $700,000 as a judgement
against Devra but she never paid it. Instead she sued him in Arizona
while he lived in Canada, he didn’t respond to the suit because he was
already broke from his nine year litigation against Devra. Devra won a
default judgement and uses that fact as her proof that Watson was the
criminal and she was the victim.

//\/-’\.-\A
RAVALLI REPUBLIC

RAVALLIREPUBLIC.COM
Business partner of Victor Guru wins lawsuit
The former business partner of a self-styled spiritual guru in Victor ...

05. Huge Lie About the Assault on student Beatrice McGuire.

While attending a seminar in Montreal, Canada in early 2002 Patton West viciously assaulted student Beatrice McGuire in front of
a large audience for calling out some of Patton West's many lies. Apparently Patton West grabbed Beatrice by her ear and shook
her head causing part of her ear to separate from her head. Another student present at the same seminar gave John Watson a
statement about the assault which she witnessed. Here is the notarized statement from student Debra Coffey. The first John
Watson knew about the assault was when he received a letter from Beatrice's lawyer demanding compensation. Watson received
a letter because he was acting as Patton West's Business Manager for 6 months from January 2002 to August 2002. Hereis a
copy of Watson's response to Beatrice McGuire's letter. Here is a copy of Watson's letter to Patton West. Here is a copy of
Patton West's response to Beatrice McGuire. In Patton West's response the Master Liar basically denies assaulting Beatrice
McGuire but agrees to pay for her plastic surgery as an "offering from the heart."

LIESTZALL LIES!! i LIESTZALL LIES!!
06. Huge Lie About the Assault on Susannah Felder.

LIESI/ALL LIES!!

AJ White was involved with the 'charity' in 2001 as a 'director' of the charity. During her tenure she noticed that public donations
for the Children's Charity and the Peace Promise Initiative were being syphoned off by Patton West for her personal use. At the
time AJ White wanted to ear mark the donations for use by the charity's that the mopney was raised for. Patton West resisted
this as she need $100,000 for legal fees for her son Chris Haywood who was in a custody battle for his daughter by his first wife
Kendal Haywood. AJ White could not fathom what Patton West's son's legal issues had to do with the charity but as AJ White
quickly found out the 'charity' was 'front' for fraud and money laundering. When questioning Patton West about the theft of the
charities money Patton West advised AJ White that without her (Patton West) there would be no charity and that the money;, all
of it, belonged to her.

Anyway long story short an $80,000 donation came in to the charity which was immediately removed by Patton West to fund her
son's legal fees. This led to a confrontation between Susannah Felder, an 'employee' at the time and Patton West. Below in blue
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type is an excerpt from AJ White's sworn notarized statement to the whistleblower John Watson. You can read the entire
correspondence by going here.

In late July 2001,

while I was on a business trip to Denver, Susanna Felder, a committed assistant for over 9 years and editor of Devra’s
writing, called me. She called me in severe distress as she had gotten into a heated discussion with Devra on whether or not
I should be put on the BOD — there was no Foundation BOD at that time. Devra became so incensed that she attacked her
and ripped clumps of hair out of Susanna’s head. This was severe abuse and ultimately led to Susanna leaving DU within the
month.

I returned to the office several days later and the first thing I did was to address this abuse in a staff meeting with Susanna
in attendance. Jack West, who was present at the event, categorically denied it happened while Anandra accused Susanna
of causing the problem. This collaborative deception was so shocking that I resigned, effective immediately. The cover-up
was endemic and serious abuse issues were lied about and swept under the rug. The lack of integrity by Devra, her
impropriety around money and her physical and verbal abuse of individuals were the reasons for my leaving.

“SHE REMAINS UTTERLY
FREE FROM WRONGDOING
AND AS ETHICALLY
VIRTUOUS AS ANY HUMAN
BEING CAN BE.”

Above: The ‘Reverend’ Jack West a pathological liar and a founder member of Patton West's cult / criminal racketeering gang.
He uses his meditation group to recruit new victims to the cult and moves amongst the new recruits to see who has money.
Totally controlled by Patton West and regularly used by her as a false witness over the past 28 plus years.

We have a pattern of behaviour here from Patton West. Fund raising amongst the cult and the population at large. Any monies
received for these headline 'good causes' is siphoned off by Patton West for her own personal use. Any criticism is m,et with
lies, deceit and violence. The assault against Susannah Felder is almost a carbon copy of the assault against Beatrice McGuire.
In that criticism or questioning of Patton West's actions is often met with violence. Patton West is not shy about making it clear
to the members of her cult that their role is to fund her lifestyle - regardless of the fact that funds she steals from the charity,
were notionally raised for specific projects, that were never meant see the light of day. Below here is a statement made by
Patton West to the members of her cult telling them in no uncertain terms what their role was.

07. The Dangerous Working Environment & the Constructive Dismissal of Rebecca West (No
relation to Patton West).

The following comments are from emails that Rebecca West sent fraud victim turned whistleblower John
Watson in March of 2007.

"I have handed over many of the statements made by former employees of which are mostly already posted on your
website to Dr. Cole in an effort to assist her. Dr. Cole was severely beaten on several occasions and proof is available."

"With all my heart, I hope and pray, the law firm that is currently reviewing her documents will help Dr. Cole recover her
losses and/or dignity, as she has no money left after Devra extorted more than $700,000 from her."

"Dr. Cole was forced to sign a "Quit Claim Deed" by Devra and will be yet another assault to her credit rating. My credit
rating has taken a huge blow due to lack of timely paychecks, missing wages, bounced checks and caused me to be unable
to refinance my home last month."

"Dr. Cole and I are very afraid, but this does not preclude me from standing up for what is right even if I lose my life over
it!"

"To see the photographs of Pat Cole is so disheartening and frightening that my compassionate heart goes out to her,
naturally responding to her pain, as I am no stranger to the many damaging affects of abuse, whether spiritual,
psychological, or physical. In addition to my first hand experience, I observed Pat being treated in the most inhumane
fashion, being humiliated and denigrated relentlessly for several months. This abuse had the affect of polarizing and
terrifying Pat and the entire staff with dreadful displays of rudeness, humiliation, degradation, and sometimes even violent
behavior, causing fear and paranoia among the ranks. I find this spiritual and emotional cruelty to be repulsive, creating a
hostile and oppressive atmosphere in the work place."

https://vefpostur.1984.is/? task=mail& action=compose& id=77027090566cf72f79229¢c 9/23



8/28/24, 11:57 AM 1984 webmail :: Compose

CONSCLOUS FISCAL MASTERY

Wisdom and Integrity in Service

Above: Depravity at its finest. Robbing, defrauding, extorting and embezzling money from
others and virtue signalling that her crimes come from a place of 'Wisdom & Integrity.'

"Ultimately, I know intuitively that this work environment is offensive to me as a human being and noxious to my higher
source sensibilities. I am sensitive to the fact that others must be having a similar experience, most notably Geoff. All of our
debts and operational expenses as well as your personal living expenses have been paid by Geoff since September
06'($230,000). How can any of us be expected to function here in good conscience knowing the degree of his liability with
regard to his money, his liability for back due payroll taxes, fines and interest on bounced checks, and considering he has
not been paid to date (since September '06)."

"I received partial payment for my massive overtime hours but is far short of what she owes me and also does not include
my credit rating damages, telephone charges, etc., etc.. My meeting yesterday with the Finance Controller [Geoffrey
Reynolds CPA] was to discuss my unemployment issues as he had agreed to put me into a lay-off status, but has since
reported to the State that I voluntarily quit! He recently treated a former employee as laid-off after Devra threw a book at
her and then fired her. The companies owe large sums of money for WC, and ST, and Fed payroll taxes and was the reason
he secretly laid-off Wendy Stuart, without

confirming this choice with Devra first. He was attempting to protect his CPA license and as of last night pretends not to
remember that we both saw her get hit by Devra with a large, heavy three-ring binder and fired on the spot! I also told him
for the forth time yesterday evening, that in addition to her cruel verbal abuse, I had been slugged by Devra, three times in
the back. I told him that I would be going to the State Unemployment Office with the truth and asked him, as my
co-worker, if he would tell the truth regarding our working conditions. He said that it is his responsibility to represent his
employer and he will not tell the truth unless specifically asked for the sake of keeping his job."

Below here are the links to Rebecca's emails that the above excerpts were taken from.
I'm in Danger
Help Me!

Letter of No Contact

Explosive letter that describes the abuse meted out on Dr. Pat Cole and also about Devra West's rages against staff.

**etter shared with Whistleblower that Geoff Reynolds consistently lied for Devra West to 'protect' his CPA license, even though female employees were
being_physically and verbally abused.

Comment Devra West made to Rebecca West in an email she wrote to Rebecca on 5 march 2007 entitled 'Key Note.

The last email link above contains a threat from Patton West who uses murder and the threat of murder as a way of intimidating
her victims. Patton West states in the email to Rebecca that it is, and I quote, "A good Day to Die."

08. The Dangerous Working Environment & the Constructive Dismissal of Carlida Finch.

'Employee’ Carlida Finch was both a witness to the brutality meted out by Patton West upon Dr. Pat Cole MD and was subject also
to intimidation by Patton West who gave Carlida an ultimatum - she either agreed to join Patton West's cult or be fired. Below is
an excerpt from a submission that Carlida made to the Montana employment tribunal. This excerpt deals with the violence meted
out by Patton West upon Dr. Cole. Item 02 above entitled '02. Huge Lie - The Extortion of Dr. Pat Cole's Entire Net
Worth' goes into mnore detail about this matter.
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What working conditions were you not satisfied with? What steps did you take to remedy the situation prior to your separation?

Dr West was verbally abusive daily with Dr. At this point, I did nothing. I had already been
Cole her "disciple™ she attributed it to the the subject of Dr. West's anger and had
"Law of Severity" required for spiritual overheard her striking her "disciple™ Dr.
enlightenment. Some time between Jan and Patricia Cole, witnessed the continual
Mar 2006 I overheard Devra tell Pat the she denegration of Dr. Cole by Devra. Per Devra
would "take a hammer and break every bone and Dr. Cole Devra was destroying Dr. Cole's
in her hands" Devra later told me that she did ego in Dr. Cole's quest for "enlightenment" I
not care if she killed Pat because she, as an have documentation re an assault made on Dr
entightened being had no ego so could spend Cole by Devra, though I did not see the
her life in prison as easily as in a 6 million assault, I did see the bruises. I could not see
dollar home. On April 17th Dr. Cole came to any way to remedy this situation.

work with bruises on her hands and wrists. T
asked her about them and she said that she

had whacked theni. On April 22 1 found a Our Comments. : . The c,ampa.ign of violence against Dr-.
document written by Devra, it was an account Cole MD had nothing to do with Cole’s enlightenment. But everything to
of her asking the Masters about the do with extorting Cole’s entire net worth estimated at $1.3 million. Red
"altercation"” with Dr. Cole. According to Devra  Arrow: Only someone mentally ill would declare that an enlightened
the Masters are the Shamballa Council, a person would commit murder! Only a mentally ill person would suggest
group of enlightened beings that she meets that they, as an enlightened person, would be just as comfortable in a 6’

with regularly in her meditations. X6 cell anin 5. S6M mansion|

Here are links to the rest of Carlida Finch's submissions to the Employment Tribunal.

Email from Carlida. She described herself as Devra's lackey.

Carlida's Statement.

Carlida Finch - Notice of Determination

Carlida Finch - Request for Determination

Carlida Finch - letter from the Office of the Flathead County Attorney.

Nothing was achieved as Patton West just fielded multiple 'liars for hire' (loyal members of her cult) to dispute Carlida's evidence.

09. The Defrauding_of Joseph Costantino out of $10,000 in Wages and Overtime.

Joseph Costantino was employed as a 'manager' by Patton West but the only managing done within the cult
was by Patton West! Joseph worked hard trying to please patton West which was nigh on impossible. By
2003 he had amassed $20,000 in overtime and unpaid wages. As happened with countless other victims like
Rebecca West, Kathleen Francisco, Diane Stoner etc. etc. the employees only hope of getting paid was to take
Patton West to the Employment Tribunal. As happened with all the other employees that went that route
Patton West just fielded multiple 'liars for hire' from her cult to dispute the evidence. Joseph ended up settling
for 50 cents on the dollar and received $10,000 after much expense and stress. What follows are links to
correspondence between Joseph, the employment tribunal and John Watson a friendly witness for Joseph.

Defrauded out of $10,000 in pay and overtime. and went to the Labor Board.

Letter John Watson wrote to Pam McDaniel, Compliance Specialist, Dept of Labor & Industry.

Thought Provoking_Questions from Joseph Constatino.

10. The Resignation of the BookKeeper.

According to Carlida Finch Betty resigned after a) being asked to do some 'creative' accounting by Patton West
and b) after witnessing the violence being meted out by Patton West against her other employees.

Formal resignation of Controller of Surya Ma Enterprises because of Devra asking_her to manufacture false invoices.

Ex-employee giving_more information about Betsy Blank's resignation.

What follows is an excerpt from the first email linked above from Carlida Finch.
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She was hired as the controller early in 2006. She was put off by Devra screaming at me at our staff because I would not
post job offerings that

Devra had signed my name to, so that was one reason she left. Her resignation was April 5 and I left a few weeks later, April
28. I think Devra asked the ‘controller’ to do some "accounting” that she was uncomfortable with...perhaps the creation of
invoices for what Pat "owed" her from the non-profit, the time line is correct for that assumption...I know that neither she
nor the other employee at the time enjoyed Devra's constant haranguing of Pat...

As you can see from the previous several entries fraud and extortion is the norm for Patton West. In the above excerpt we have
a witness to the extortion of money / property from Cole by Patyton West. Using the same fake invoice scam she used to steal
the Victor MT property from the charity. Employees, Business Consultants anyone coming into her presence is a potential victim
of financial / violent crimes. And this has been going on for 32 years right under the authorities noses. Patton West knows that
the ability for authorities in western states to prosecute white collar crime is very limited. This is why she has only operated her
cult / criminal racketeering business model in New Mexico, Montana and now Arizona. Had she operated in New York she would
ahve been tried, found guilty and jailed decades ago. Martha Stewart was jailed for a lot less and for one incident this is a
definite pattern of behaviour that has continued for three decades or more.

“It will be your privilege to
financially seed my transition.
It is not my need but rather

your need.”

& gquake Froon Patton West when she was masguersding as the
Agpenchad Misster Dewra ), Cirgy 2004 3005,

Can you see a Pattern of Behaviour here? More than enough to launch
aR. l. C. O. investigation against Patton West and her Accomplices.

1. Business Consultant John Watson screwed out of Pay & Shares - Forced to go to court at great expense and over 5 years to get
a win in court that Patton West ignores and along the way Patton West launched a campaign of violence against Watson and his
wife and children and attempted to murder Watson. Why? For telling the truth! Ditto with Dr. Pat Cole MD. Patton West wants
her entire net worth so launched a campaign of violence to intimidate her into handing over her fortune and her home to Patton
West

2. Employees Susannah Felder, Rebecca West, Carlida Finch and Joesph Costantino all defrauded out of wages and overtime.
Rebecca West, Joseph Costantino and Carlida Finch all went to the Employment Tribunal but faced a raft of liars from Patton
West's cult who all disputed their testimony.

3. Go to the Document & Audio Library to review 100 plus statements from ex- employees and students all attesting to the
dangerous working conditions. Go here to the Audio Library Page and scroll down to listen to what Patton West had to say to
John Watson in their March 2003 meeting.

None of this criminal behaviour is by accident nor are they isolated incidents.
This is all done on purpose by Patton West as the next entry '11' shows.

To be clear Patton West would offer job opportunities with apparently good wages and health benefits. The 'successful'
applicants burnt their bridges by resigning from their current employment and, in some cases travelled thousands of miles to take
up their employment, only to learn on day one that their nwages were to be cut by 20% and the health benefits they were promised
were not given. This is fraud but out in the 'wild west' in Montana no one seems to care.

Patton West is not interested in employees and certainly not interested in paying them a decent wage. One of the ways she
increased the membership of her cult (low paid or no paid slaves) is to advertize non-existent jobs on the internet from her
website. Job seekers from all over the USA would apply for these jobs and upon taking up employment on day one ther were
informed that there had been a mistake about the level of wages which were reduced by 20% or so of the amount offered
initially. Similarly the health benefits that were offered to prospects were also withdrawn on day one of their employment. This
is all obviously illegal and a massive fraud but since Patton West only operated out of western states where the police and the
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court systems are not set up for dealing with 'white collar' organized crime. For that reason she gets away with what amounts to
32 years of Racketeering and Domestic Terrorism in three western states. The subject of fake jobs offered on her website was
dealt with in a recent bulletin entitled 'Students & Employees Two Routes to Ruin.'

What happens to those who applied for jobs, agreed to travel to Montana only to find their salary has been cut and there are no
health benefits? The following is an excerpt from a March 2007 harrowing email sent to John Watson by Patton West's office
manager Rebecca West (no relation to Patton West).

----- Forwarded Message ----

From: Rebecca West <west_rebecca@hotmail.com>
To: John Watson <john.watson01@btinternet.com>
Sent: Wednesday, 7 March, 2007 3:02:50 PM

Subject: RE: Help me w/ Devra Patton West
Dear John,

After more than 30 employees coming and going, (16 just since I started May 1, 2006, not counting myself,
current employees or contract labor), there are currently three employees remaining. Two of the three are very
much in her control due to fear and/or ignorance and have proven to me, I cannot trust them. I have been trying
to get the monies she owes me before I end my contact with her, specifically a missing paycheck, overtime,
overdraft charges and (wishful thinking) the bonus she promised me for the hundreds of hours of overtime I
incurred. She sent her intimidating demand of me through her finance controller last evening, and I have until 5
p-m. today to talk to her. I must return and either give a 2-week notice and/or plan to be demoted from office
manager to some other lowly position, (seems from historical accounting, I would become her personal care
assistant).

As you can see from Rebecca's email many of the employees upon travelling to take up their positions find they have wasted a
lot of time and money choosing to leave within days or weeks rather than be defrauded out of wages and benefits by Patton
West. The ones who leave are the lucky ones. As the next incident shows.

12. The Sheriff's Sale - Hiding Four Million Dollars Worrth of Assets from the Court.

In 2008 alone Patton West was found guilty of assaulting Dr. Pat Cole MD, was found guilty of defrauding John Watson and was
the subject of a 'Sheriff's Sale' to force her to pay past victims of crime $2,000,000 in court fines and interest. Let us discuss
what she did in respect of the Sheriff's Sale. Patton West, knowing she was going to be forced to sell her / the charity's assets at
auction to pay $2,000,000 in court fines and interest, she did two things to subvert the court (both totally illegal).

Above: The class of 2002' many of whom were robbed, defrauded, had money extorted from them, were subject to violence with two of the
above murdered. Namely Lisa Swidler and Joseph Costantino. There were also two attempts by Patton West to murder John Watson

1. The first thing she did was to transfer ownership of the charity's property (Paid for with public donations) to herself. Then she
put that property into a trust fund for herself and her eldest son Rob Meador. She justified doing this by asserting that she had
loaned the charity several million dollars from her earnings as a public speaker. This is total bullshit as Patton West's speaking
engagements if any existed were very limited. What in effect she did was defraud the charity out of every cent that came in
from donations and then leave behind a series of fake invoices that made it look like she had loaned the charity millions of
dollars.
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What the members off her cult and the general public were unaware of was that the donations raised from both groups went into
Patton West's pocket. They were used by Patton West to buy a property adjacent to the property owned by the charity. So to be
clear there were constant 'fund raisers' to pay for the mortgage on the charity's Victor MT property however much of the money
was used to buy her own property adjacent to the charity's property. Any excess was secreted away into jewels or precious
metals or used to fund her luxurious lifestyle. As student Elaine confirmed in an email to the whistleblower. Unfortunately for
Patton West a judge 'broke' the trust fund and mandated that the property be sold at auction and the proceeds given to her
creditors AKA Essex Ventures et al. We do not know how many cents on the dollar her creditors got but we suspect as the Victor
Propperty was worth way less than the $2,000,000 Patton West owed her creditors were left out of pocket.

2. The second thing Patton West did was to hide artwork and valuables worth $4 million dollars in a 'lock up' / storage unit where
they remained hidden until after the statute of limitations on theft expired. In 2014 artwork and valuables matching the missing
assets owned by the charity (and funded by public donations) turned up in Arizona at her compound. Here are links to peices
evidence showing the missing artwork as being for sale from Patton West's then website or at auction.

Devra Patton West Missing Artwork & Valuables

Art Moving_Sale

List of Artwork & Valuables belonging_to Charity

Under oath in October 2009 Ms. West stated in her statement that while she recognized the list of artwork and valuables drawn
up by Whistle-blower and her bookkeeper in 2002,_she stated that these items no longer existed and were never her own.

On her previous website (now taken down), on the 'art gallery' page were featured art work and valuables, that very closely
resembles the items stolen from the charity. She cannot explain how she has all of these assets, unless she won the lottery and
bought all of those items sometime after giving her deposition statement in October 2009.

Art Moving Sale 1
Art Moving_ Sale 2
Art Moving Sale 3
Art Moving_Sale 4
Art Moving Sale 5

Below here are some short excerpt from Ms. West’s statement to the court in respect of those missing items.

g (). That's why we're here. We're irving to find L A, Atone point in time | had some art. Again,
_l, L4 out what assets vou may have. Ej <2 a great deal of it was stolen as well,

1 A, Well, if | have any I'd sure like to know 3 (Exhibit 1 marked for Identification.)

L6 mysell. 4 Q. If you would take a look at that, Ms. West.

1 Q. And so | take it that the answer to this S Have you seen that document before?

L8 question is none, but what assets do you have in your P ,

o - 5 A, Yes, I sure have,

LA 7 Q. Can you tell me what it is?

20 A, None. Well, | have a couple of suitcases of 8 i 'I'.Inb' 3% ) .
1 clothing, a few books, That sums it up. 9 Ik was created by some of the non-profit

1 people. It was shown 1o me.
.,_-) L% I really walked away from my life. | walked away 20 You
= 20 from all of my possessions. All of this stufl was gl 5 1 : -
L left at Naka Shela for over a vear and a half. T A know, | mean stulf really got dispersed. [ really
22 ended up with nothing.
<3 0. Sofrom the sale or transfer of any of these

1 Q. And this inventory of art, are those all 24 Mems of art you didn't receive any funds?
4 pieces that were yours personally? 25 A. No.
> A, No.
% Q. Who owns these pieces? SN 5
7 A, Well, some of it was my personal stufl. L Q. And you have none of these items today?
© Some of it was sitting around there at the retreat 2  A. No.
S

center. Who knows who provided it?

If pathological liar and occult thief Devra Patton West no longer had those items, as she stated under oath in October 2009, then
how does she account for items exactly matching those on the list showing up at auction in Cave Creek AZ and for sale from her
website in 2014? Of course she cannot. These items were secreted away from potential creditors and hidden in a storage unit
until the Sheriff's Sale and several other lawsuits were well in the past (see list of lawsuits at the bottom of this bulletin). And
below here are some photos of Patton West showing off her wealth (Millions in artwork and valuables stolen from the charity).
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WELCOME MATAJI'S ABODE

Above: Three photos to the left showing some of the artwork and valuables that Patton West said under oath
did not exist anymore? Far right. Students and employees were bullied to 'donate’ to the 'charity’ (a front for organized
crime)
not realizing that Patton West was stealing every penny. Then some were stupid enough to pay for worthless degrees.

12. The Vicious Assaults on Lalita Jordan & Forcing a Demonic Entity into her.

This matter is covered in detail in an article published by respected journalist Be Scofield. The article was published May 2023.
Here is a link to that article. What follows is a short excerpt..

"It sounded like she was being crucified," Nicholas said. She "screamed for five minutes" and her "spine contorted," he told
me. "Her eyes rolled back in her head, fluttering. She was convulsing uncontrollably. Her fists were clenched tightly." With
each occult initiation, Lalita Jordan became more sinister Nicholas said. Others also saw the change as she slipped deeper
into the Rishi's grip. He's since escaped but his wife remains under her spell.

(] -

Watch later ~ Share

We suggest that in addition to reading Be Scofield's article the reader goes here to YouTube to watch Patton West putting a
demonic entitry into Lalita jordan. Since patton West controls the demonic entity once it is placed inside Lalita Patton West
controls her like someone controlling a robot with a remote control.

13. The Embezzilement of Lalita Jordan's Mother's Trust Fund.

Once Patton West gained control of Lalita she commanded Lalita to give her the p[asswords to Lalita's mother's trust fund. After
Lalita complied (she had no choice) Patton West emptied the trust fund into her own bank account with the result that Lalita's
mother could no longer afford to pay the fees for her care home. As a result she was made homeless. Go here for details.

https://vefpostur.1984.is/? task=mail& action=compose& id=77027090566cf72f79229¢c 15/23



8/28/24, 11:57 AM 1984 webmail :: Compose

The Rishi Devra West Investigation
P
%

chopath, she will attempt to take your life savings with no regard for anyone's welfare

-

A PARASITE IS

AN ORGANISM®
THAT DEPENDS -
ON ANOTHERY
(THE HOST)FOR
ITS SURVIVAT"
OFTEN"ERUSING

14. Defrauding the US Government out of $500K in SBA Loans for Non-Existent Employees.

According to winesses on the ground Patton West applied for $500,000 in SBA Loans during the Covid emergency. She applied
for the loan based on several non-existent employees. Go here for details.

15. The Theft of Artwork from a Local Arizona Artist.

Again according to witnesses on the ground in Arizona Patton West had stolen artwork from a local artist. Go here for details.

THIS COULD

BE YOU
R 4

Above: Patton West used her occult knowledge to insert a demonic entity into Lalita Jorda. prior to emptying Lalita's mother's
trust fund into her own bank account. The same occult knowledge is used to intimidate, injure, make ill and murder those who oppose her.

Murder John Watson
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In 2002 Jack West, then husband to Patton West, warned John Watson that those who 'opposed' his wife had a habit of dying
suddenly. Watson ended up being the subject of two failed murder attempts one in 2007 and another in 2023. We suspect that
Lisa Swidler was murdered by Patton West as was Joseph Costantino. Both 'opposed' Patton West by telling the truth about
Patton West's crimes and in Watson and Costantino's cases both took her to court / employment tribunal. Both these acts, and
the one Lisa Swidler planned had she not been murdered, were or would have been very public and the TRUTH is very bad for
Patton West's criminal business model.

Patton West’s ‘policy’ is to offer employees high wages and conditions as an inducement to
get them to give up their employment elsewhere and in some cases move from different
parts of the country to work for her charity (cult). Within days of taking up employment the
advertised wages are reduced and the advertised health insurance is withdrawn. By 2003
Joseph Costantino was owed $20,000 in salary and overtime which Patton West refused to
pay. After taking Patton West to an employment tribunal Joseph settled for $10,000. In
2003 Joseph had facilitated multiple statements from employees about the crimes being
committed by Patton West against them. Shortly afterwards Joseph died suddenly.

MURDER AN ACCEPTABLE COST OF DOING BUSINESS?

In 2005 Lisa Swidler, a student and teacher at Patton West’'s unaccredited school for occult studies,
died suddenly and unexpectedly leaving behind two small children under the age of 10 years. Maybe it
was a total coincidence that at the time of her sudden death Lisa had fled the cult and was likely going
to the police to report three serious crimes she had witnessed Patton West committing against other
‘students.” Dave Kushner was defrauded out of $30K. Mike Hendrickson defrauded out of S200K. And
last but not least Marion Cantwell was kidnapped, held hostage and beaten until she agreed to make a
large donation to Patton West from the sale proceeds of her house.

MURDER AN ACCEPTABLE COST OF DOING BUSINESS?

After Patton West's charity was struck off for fraud in January 2004 Patton West had no choice but to
move her cult / criminal operations to a new location. Accordingly she wrote to all of her cult members
telling them that she was moving to ‘Shamballa’” and that only those willing to commit 66% of their net
worth were allowed to follow her there. Shamballa being Flathead Lake which was one hundred miles
north of her previous location. Dr. Pat Cole signed up to give her wealth away. Unfortunately for Cole
she did not give up her wealth as fast enough so Patton West initiated a campaign of violent beatings
to speed things up. Another employee, Carlida Finch, overheard Patton West saying that she did not
care if she murdered Cole as being an enlightened being Patton West could as easily live in a 6" X 6’ jail
cell as in a 56M mansion,

MURDER AN ACCEPTABLE COST OF DOING BUSINESS?

MURDERED?

MURDERED?

-

THREATENED
WITH MURDER

-

In 2005, having just sold her home, Marion Cantwell was kidnapped by Patton West, falsely imprisoned
and beaten until she agreed to make a large donation to Patton West's good causes (herself). Upon
release Marion was told that she would be murdered if she went to the police. Some months later the
whistleblower had a phone call from Marion’s new employer. Apparently Marion had shared her
experiences with her new employer who wanted to make sure that Marion was indeed a victim and
not an active member of Patton West’s cult / criminal racketeering gang. The whistleblower was happy
to confirm that Marion was indeed a victim.

MURDER AN ACCEPTABLE COST OF DOING BUSINESS?

KIDNAPPED &
THREATENED
WITH
MURDER

After being defrauded out of wages and shares fraud victim turned whistleblower sued Patton West a
lawsuit he won in 2008. However along the way on August 9 2007 senior cult member Geoffrey
Reynolds announced Watson's impending murder to a local newspaper reporter. The newspaper
reporter took the threat seriously and shared it with a federal agent who was investigating Patton West
at the time. Approximately one week later Patton West made a failed attempt to murder the
whistleblower. As well as announcing Watson’s impending murder Reynolds also announced a
campaign of occult violence against Watson, his wife and children which is ongoing. More recently, in
November 2023, Patton West made another attempt to murder Watson using a different tactic.
Reynolds did not announce this in advance! We will share the details with law enforcement.

MURDER AN ACCEPTABLE COST OF DOING BUSINESS?

TWO FAILED
ATTEMPTS TO
MURDER

'
'
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ANNOUNCED WATSON'’S MURDER IN WARNED WATSON IN 2002 HE WOULD
ADVANCE ON AUGUST 9 2007 BE MURDERED IF HE TOLD THE TRUTH

- .

“Watson will be dead within 12 months or
in jail for reacting to what Patton West is
going to do to him, his wife and children.”

Between January 2002 & August 2002 the
whistieblower worked as a business consultant
for Patton West. Watson found rampant
fraud, Patton West's husband Jack West told
the whistleblower that those who opposed his
wife had a habit of dying suddenly. A clear
warning not to rock the boat.

Quote from Geoffrey Reynolds August 9
2007 while giving an interview on behalf of
his employer Patton West.

If the above text is not clear please follow the link to a bulletin entitled 'Are Multiple Murders an Acceptable Cost of doing
Business for Patton West.'

17. The Two Attempts by Patton West to Murder John Watson.

One failed murder attempt in 2007 and the second attempt in 2023. Jack West may have warned John Watson in 2002 not to
oppose his wife. The implication being that if he went public he might be murdered. However it was Geoffrey Reynolds CPA who
in 2007 announced to the press that John Watson would be dead within 12 months or in jail for reacting to what Patton West
was going to do to him, his wife and children.

1 Geoff, the occult weapon | use
to murder those who oppose
me is not regarded as a weapon
under legal statute. Therefore |
am unlikely to be prosecuted *
for murder!

The secret of Patton West's power and control over others is her use of the occult (Shamanism) as a weapon. Since Shamanism
is not recognized as a weapon under legal statute Patton West has operated her cult / criminal racketeering gang for over three
decades with apparent impunity. During that time there have been scores of victims of theft, fraud, extortion, embezzlement,
violent assaults and an unknown number of murders. The dead cannot speak for themselves and to the authorities their deaths
look as though they died of 'natural causes' when in reality they were murdered. Is it any wonder that Patton West, a criminally
insane narcissist, presents ehrself to the world as a minor deity. Patton West attracts two kinds of followers the sheeple who
become students of her unacredited school for occult studies. This group obviously cannot see energy or read auras and
therefore have no idea who and waht they are dealing with i.e. demonic infested parasite. The second group are employees and
consultants who quickly realize they are dealing with pure evil but choose stay involved anyway. They do so because they lack
integrity, they lack a moral compass so they go along believing that in some way they can benefit from Patton West's criminality.
Geoffrey Reynolds is a great example of the second group.
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(’ Yes, that is why | told the
& ) Bigfork Eagle newspaper
. that the whistle-blower
would be dead within 12 ‘
months. | am honored to be
associated with you!

A

Reynolds joined Patton West's 'employ' in September 2006. After being duped by Patton West into loaning his life savings to her
he fell totally under her control. Obviously he was very aware of what Patton West was capable of up to and including murder.
The fact that he announced Watson's murder to a local news reporter on August 9 2007 speaks volumes. Firstly he believed there
would be no consequences to Patton West if she murdered Watson and secondly it proved that he was quite relaxed about
announcing the murder of a total stranger. Another huge crime Reynolds committed was to make totally false statements to a
Montana court that resulted in him getting a $5,000,000 award from that court. The big lie was submitting a complaint to the
court saying that he was defamed by Watson betwen 2002 & 2006. Since Reynolds only arrived in Montana in September 2006
how could he possibly have been defamed by Watson. He could not. Obviously Patton West put him up to it. Reynolds lacking
any morality of integrity took a copy, and exact copy, of Patton West's complaint and simply put his name on it and presented it
to the court as TRUTH. There is much, much more including the fraudulent application of a grant applicaton for $30 Million to
create a Spa Development and many more lies given to him by Patton West that he was happy to repeat. Lies he wrote to local
newspapers denying that Patton West had assaulted Dr. Pat Cole. The assault actually happened in Sprinof 2006 and Reynolds
joined the cult in September 2006. Lying is easy for someone like Reynolds.

And guess who was funding most of this criminal activity for at least two decades maybe three?

o |

PATTON WEST'S 32 YEAR CRIME SPREE, INSIDE THE USA,
WAS LARGELY FUNDED BY BRAZILIAN HEIRESS CORINNE
| COFFIN. TO THE TUNE OF $1,000,000 PLUS!

FBI TAKE NOTE. Any one of the above 17 criminal acts should have triggered a criminal investigation. However because
Montana is ill equiped to prosecute 'white collar' crime Patton West runs rings around the police and law courts. Additionally
Patton West can summon several fake witnesses from her cult to testify on her behalf. For these reasons Patton West remains at
large.

FINALLY WHAT ABOUT THE CULT / GANG MEMBERS
WHO HAVE KEPT PATTON WEST IN BUSINESS FOR DECADES?

Williams and the other miscreants (Reynolds, Coffin and Jack West) did not mind ordinary folk being robbed, defrauded, having
their life savings extorted or embezzled. Believing that her occult (hidden) weapon made it very unlikely she would ever be called
to account for her crimes. The four miscreants below liked belonging to a cult / criminal gang and having a seat at the top table
with the psychopath they worship. However while all four are obviously corrupt they are not stupid. After Patton West defrauded
the US government out of $500K they realised that unlike John Watson (who could not afford to fight the two lawsuits Williams
funded for Patton West) the US government could and would spend millions to recover a few dollars.
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Above: Williams has been a member of Patton West's cult / criminal racketeering gang for 24 years. Corinne Coffin for
approximately 30 years. Jack West for 40 years. QUESTION: How could each of these miscreants not know about Patton West's
multiple visits to court as the defendant in mainly fraud related lawsuits. How could they not have read the various newspaper
articles about Patton West's crimes? In Reynolds case he served in the cult for 8 years but announced Watson's murder to the
local press a week before Patton West made a failed attempt on Watson's life. ANSWER: Not only did they all know that Patton
West was a Career Criminal they all aided and abetted her either by funding organized crime to the tune of a million dollars plus
(Coffin & Willaims). Or by attempting to intimidate victims into not going to law or to the police (Reynolds & Willaims). Or by
being an accomplice to murder (Reynolds).

Evidence Against Senior Cult Members:

Dr. Julio E Williams MD

Geoffrey Reynolds CPA

Jack West

Corinne Coffin

In summary no amount of lies, propaganda, BS and posing with bouquets of flowers while wearing a King
Sized
bed sheet draped with yards of curtain material can make the TRUTH disappear.

Below here is a small portion of the TRUTH that Patton West has been desperate to shut down. The TRUTH is bad for business
hence 17 years of intimidation directed at the whistleblower and two failed murder attempts. After all there are millions of dollars
at stake. After raising tens of millions from the public over 32 years not a single cent has gone to the 'good causes' Patton West
has espoused. Some of it being used to fund her luxurious lifestyle the rest is secreted away into offshore bank accounts or
converted into jewelry and precious metals. She boasted to students that she does not use bank accounts as the money can be
traced.

DIVINE MOTHER'S

ARREST WARRANT FOR
CRIMINAL CHECK FRAUD

Arrest Warrant for Criminal Check Fraud

DIVINE MOTHER'S

ARREST WARRANT FOR
FELONY THEFT

Arrest Warrant for Felony Theft
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DIVINE MOTHER'S

CONVICTION FOR
ASSAULTING DR. PAT COLE MD

Conviction for Assaulting Dr. Pat Cole MD

DIVINE MOTHER'S

CONVICTION FOR
DEFRAUDING JOHN WATSON

Conviction for Defrauding John Watson

DIVINE MOTHER'S

CONVICTION FOR DEFRAUDING ‘TOP
TO BOTTOM CONSTRUCTION

DIVINE MOTHER

FOUND GUILTY OF
DEFRAUDING BRAZDA LIFE

Conviction for Defrauding Brazda Life

DIVINE MOTHER

GUILTY OF DEFRAUDING
WELLS FARGO BANK

DIVINE MOTHER'S

MONTANA CHARITY STRUCK
OFF FOR FRAUD

Montana Charity Struck Off for Fraud

DIVINE MOTHER'S
CORPORATE BUSINESS 'CONTAINERS’ IN
| MONTANA TWO INVOLUNTARILY DISSOLVED AND
ONE INVOLUNTARILY REVOKED.

DIVINE MOTHER
FORCED TO SELL ALL HER ASSETS AT A
SHERIFF'S SALE TO PAY PAST VICTIMS OF CRIME
$2,000,000 IN COURT FINES AND INTEREST

Sheriff's Sale to Pay Past Victims of Crime $2,000,000

And here are three more serious crimes the self appointed Planetary Regent has committed recently in Arizona. We are sure that

this is the tip of the iceberg.

SANCTIFIED REGENT OF THE NEW AMERICAS
UNDER INVESTIGATION FOR DEFRAUDING THE US
GOVERNMENT OUT OF $500,000 IN SBA LOANS APPLIED
FOR ON BEHALF OF NON EXISTENT EMPLOYEES

Go here for details

THE REVERED EXECUTOR OF THE DIVINE PLAN

AFTER PUTTING A DEMONIC ENTITY INTO ONE OF HER

HOUSE SLAVES (LALITA JORDAN) PATTON WEST THEN
EMBEZZLED LALITA’S MOTHER’S TRUST FUND
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Go here for details

THE REVERED EXECUTOR OF THE DIVINE PLAN
ACCORDING TO WITNESSES IN ARIZONA PATTON WEST
HAS ALSO BEEN CHARGED WITH STEALING ARTWORK
FROM A LOCAL ARTIST

Go here for details

There are now SEVEN websites dedicated to warning the public about Patton West and her cult, / criminal racketeering gang.

https://www.omniawakening.net/
https://www.therishi.info/
https://rishidevrapattonwest.com/
https://www.gurumag.com/
https://www.sedonacultwatch.com/
https://tinyurl.com/yc5mex5
https://www.cultfacts.com/cults/devra-west

FINALLY WE GO BACK TO THE QUESTION 'IS PATTON WEST
CRIMINALLY INSANE OR INSANELY CRIMINAL?'

This should answer that question...

THE LEGALCY
. [The Sedena Gateway for Enlightenment

After thousands of years of waiting for the appointed time, an
auspiciousgateway for spiritual advancement has opened, that
bestows the tangible experience of the Immortal Masters. The Path of
Enlightenment is heid in Sedona, Arizona to amplify sustained access
to your master self. As a regent of the Spiritual Hierarchy, the Rishi
emanates the dynamic transmittal of planetary prophecy and vistas of
sacred knowledge being unveiled for the first time in our planets
history. One hundred years from now, the the Rishi's Path of
Enlighrenment will be remembered as a ground breaking mile marker
for modern mastery. Convening the supra genius of the enlightened
state of embodied mastery, she leads a new era for world service, that
/sets a new standard for prospering all spectrums of world betterment,
| What was once, but a shimmer of hope and aspiration, is now divine
destiny becoming manifest.

1.1 As a “regent of the spiritual hierarchy” etc. This is just bullshit like her assertion that she is The Regent of the Masters (i.e.
above Jesus Christ), The Western Regent (spiritual overlord to the western hemisphere), The Mother of Ten Thousand Suns, The
Mataji, Divine Mother, she has been preparing to lead humanity for thousands of years, is holding open the gates of time and who
received her two doctorates from the Christ in person etc.

2. Five years from now, Patton West will be recognized as one of America’s most vile and despicable villains. A ruthless and cold
blooded criminal who, using her occult hidden knowledge has robbed, defrauded extorted money from, and mentally and
physically abused countless victims. Then, there are the several suspected murders her ex-husband, Jack West, maintains she is
guilty of. This, confirmed by the whistleblower John Watson who Patton West tried to murder in 2007.

You can help spread the truth by circulating these messages across your mailing lists and social media contacts. For more
information about Patton West and her cult / criminal racketeering gang, and her activities in Montana, please view the
following web pages:-

The Lies. The Crimes. Fake Bio. Fake Miracle Cures. Fake Career Opportunities. The Secret Weapon.

Enlightened Householding. The Narcissist. Fake Testimonials. 9 Ways to spot a fake guru.
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The insanity of Patton West in 1,000 images.

)
|‘

s'to'Spot a FaKelGuru, ¢

-

9 Ways to Spot a Fake Guru like Patton West.
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